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Eind april zijn op het ringstation in de 
Kennemerduinen verschillende lokale 
mannetjes van een datalogger voorzien 
(zie foto). Enkele van deze geloggerde 
vogels zijn in de dagen daarna opnieuw 
gevangen en na controle bleek dat de 

loggers goed bevestigd zijn en dat ze de 
vogels niet noemenswaardig belemme
ren (zoals onderzoeken ook uitwijzen). 
De loggers wegen slechts een halve 
gram. Er is voor gekozen om de lokale 
vrouwtjes pas na de eileg-fase te logge

De eerste Nachtegalen zijn geloggerd
Bij Vogelringstation Van Lennep

Dit voorjaar is het dataloggerproject naar Nachtegalen gestart. Het doel is informatie 

te verzamelen over de trekroutes, de stopover-gebieden en de overwinteringsgebie-

den van Nederlandse Nachtegalen. Het onderzoek is uniek want nooit eerder zijn 

Nachtegalen uit de Nederlandse broedpopulatie uitgerust met een geolocator. Terug-

meldingen van in Nederland geringde Nachtegalen uit de overwinteringsgebieden in 

Afrika zijn er niet. De gegevens die we hopen te verzamelen, zullen nieuwe informatie 

verschaffen die mogelijkerwijs ook gebruikt kan worden bij de bescherming van deze 

soort.

Nachtegaal met datalogger. Foto: Marcel Slaterus
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ren, omdat gezond verstand zegt dat 
een logger op de rug van een vrouwtje 
bij de paring wellicht toch vervelend in 
de weg zit.

De Nachtegalen zijn momenteel druk 
met het grootbrengen van de jongen. 
Dit najaar zullen zij met de loggers naar 
het Afrikaanse continent vertrekken om 
daar ergens te overwinteren. Wij hopen 
dat veel van deze vogels volgend jaar 
weer terugkeren naar hun broedgebied 
en dat wij ze terugvangen om ze van de 
loggers te ontdoen en zo meer te leren 

over het verblijf van deze vogels in het 
buitenland.

■ Marcel Slaterus
Namens de ringers van VRS Van 
Lennep
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Van het bestuur
De lente van 2021 gaat de geschiedenis in als een van de koudste en natste lentes 
sinds jaren. Wat een verschil met vorig jaar, toen we na het uitbreken van de pande
mie werden getrakteerd op een ongekende warme, droge en zonnige lente. De lange 
trage lente dit jaar zorgt voor een prachtige lange bloeiperiode van planten en bomen. 
De regen zorgt voor natte duinvalleien en volle sloten en greppels. Voor weidevogels 
zou dit jaar wel eens een goed jaar kunnen worden, hoe zal dat uitpakken voor de 
andere vogelsoorten?  Hopelijk zien we ook een gunstig effect bij andere soortgroepen 
die afgelopen jaren flinke klappen hebben opgelopen van de droogte zoals vlinders en 
bijen. Qua Corona lijkt 2021 vooralsnog erg op 2020, al lijkt er nu echt een eind te 
gaan komen aan alle beperkende maatregelen. We kijken er als bestuur erg naar uit 
om weer groepsactiviteiten te organiseren, hopelijk na de zomervakantie!

Dit voorjaar hebben we onze Algemene Ledenvergadering (ALV) en Ledenavond in 
digitale vorm gehouden. Dit ging verrassend goed, veel  leden zijn ingelogd en hebben 
zo vanuit huis actief kunnen deelnemen. Tijdens de ALV hebben twee nieuwe  
bestuursleden zich kunnen voorstellen. Christophe Reijman was eind vorig jaar al 
voorzichtig gestart, hij is tevens trekker van de Veldwerkcommissie. In de vorige Fitis 
heeft Lida Zaremba zich voorgesteld als nieuwe hoofdredacteur van de Fitis. We zijn 
erg verheugd dat ze ook wilde toetreden tot het bestuur. Het bestuur is nu weer op 
volle sterkte.

Elders in deze Fitis leest u het verslag van de ledenavond van 26 maart jl., het was 
een boeiende avond. In vogelvlucht werden we op de hoogte gesteld van allerlei acti
viteiten binnen onze vereniging. We zijn als bestuur verheugd dat zoveel mensen zich 
blijven inzetten om vogels in onze regio te tellen, te onderzoeken en te beschermen. 

■ Martijn Korthorst
Voorzitter Vogelwerkgroep Zuid-Kennemerland


